
  
 

 

PROPOSTA DE L’EQUIP DIRECTIU DE L’INSTITUT MARTÍ POUS 

Continuem fent la mateixa proposta que vam plantejar el mes de juliol. L’Institut 

Martí Pous anirà creixent curs rere curs i cada cop tindrem més alumnes fins arribar a 

un total estimat d’uns 500 aproximadament. En els espais interiors podrem dur a 

terme les activitats que serveixin per assolir els objectius del Projecte Educatiu de 

Centre durant l’horari lectiu. Ens agradaria però, poder fer ús dels espais comuns del 

recinte de la Fabra i Coats durant l’estona de l’esbarjo per poder repartir el global de 

l’alumnat que tindrem en diferents zones i que puguin fer diferents activitats.  

Ens plantegem que per fer-ho efectiu, caldrà establir els acords entre les entitats i 

persones que fem ús d’aquest espai comú per exemple, pel que fa a franges horàries 

o repartiment de zones durant unes hores en concret.  

També caldrà concretar pel bé de tots els usuaris, el millor condicionament possible 

d’aquests espais tenint present les necessitats dels diferents col·lectius que en facin 

ús.  En el nostre cas, estimem necessari que durant l’estona d’esbarjo en què es 

pugui fer ús de l’espai comú, l’alumnat de l’institut pugui trobar-se l’espai amb 

condicions de comoditat, alhora que amb garanties de seguretat dins del recinte de 

la Fabra i Coats. 

A nivell d’infraestructura, només plantegem la necessitat que hi pugui haver bancs 

per seure i una font en diferents de les zones comunes. 

Moltes gràcies. 


